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（一）計畫摘要
簡述計畫之目的及內容，篇幅限本頁內結束。

Keywords:


（二）計畫內容
詳述計畫內容，目的、方法、研究規劃、未來展望等。篇幅3至5頁。
行距：中文間隔一行，每頁最少32行，英文間隔1.5行，每頁最少28行，章節名稱下留雙倍行距。字距：中文為密集字距，每行最少32字。英文不拘。
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（三）CV
包含個人學術履歷及重要表現。

（四）Publications
請列出就讀本所博士班期間之著作清單。
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1. Abstract
Briefly describe the purpose and content of the proposal and the length will be limited to this page.

Keywords:


2. Contents
Detail the proposal content, purpose, methods, research plan, future prospects, etc. 3 to 5 pages in length.
Line spacing: English is separated by 1.5 lines, at least 28 lines per page, and double spacing is left under the chapter name. 
Reference: 


3. Curriculum Vitae
Includes academic resume and important performance.
4. Publications
Please list the publications while studying in the doctoral program at our institute.
